
 

 

PROTOKÓŁ NR XXXVI/2021 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 30 września 2021 r. 

W sesji wzięli udział: 

• 13 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy – Iwona Warkocka 

• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Skarbnik Gminy – Bożena Rosińska 

• Radca prawny – Robert Krupa 

• Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej – Izabela Krawczyk 

• Dyrektor Zespołu Szkół w Gogolewie – Justyna Krajewska 

• Dyrektor Zespołu Szkół w Motarzynie – Marzena Śmigielska 

• Dyrektor Gminnego ośrodka kultury w Dębnicy Kaszubskiej – Anna Pietrzak 

• Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej sp. z o.o. – Anna Kurzawa-

Gerczak 

• Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Motarzynie – Mirosław Turczyński 

Radni nieobecni: Krycki Adam, Olech Marcin 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XXXV sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 utworzenia związku powiatowo-gminnego pod nazwą „Słupski Związek Powiatowo-Gminny”, 

4.2 przyjęcia statutu związku powiatowo-gminnego pod nazwą „Słupski Związek Powiatowo-

Gminny”, 

4.3 powołania Rady Seniorów w Gminie Dębnica Kaszubska oraz nadania jej statutu, 

4.4 nieodpłatnego przejęcia na własność nieruchomości z zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa do zasobu mienia komunalnego Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.5 zmiany uchwały Rady Gminy Dębnica Kaszubska nr XXXI/210/2021 z dnia 29 marca 2021 r. 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za udostępnienie pomieszczeń w Punktach Świadczenia 

Usług Społecznych w Gminie Dębnica Kaszubska oraz pomieszczeń w Urzędzie Gminy Dębnica 

Kaszubska, 

4.6 zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

4.7 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2021-2032. 

5. Plan obciążania nieruchomości z zasobu Gminy Dębnica Kaszubska. 



 

 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

7. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

8.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

8.2 Komisji Rewizyjnej, 

8.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

8.4 Komisji Spraw Społecznych. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zamknięcie sesji. 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XXXV sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 utworzenia związku powiatowo-gminnego pod nazwą „Słupski Związek Powiatowo-Gminny”, 

4.2 przyjęcia statutu związku powiatowo-gminnego pod nazwą „Słupski Związek Powiatowo-

Gminny”, 

4.3 powołania Rady Seniorów w Gminie Dębnica Kaszubska oraz nadania jej statutu, 

4.4 nieodpłatnego przejęcia na własność nieruchomości z zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa do zasobu mienia komunalnego Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.5 zmiany uchwały Rady Gminy Dębnica Kaszubska nr XXXI/210/2021 z dnia 29 marca 2021 r. 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za udostępnienie pomieszczeń w Punktach Świadczenia 

Usług Społecznych w Gminie Dębnica Kaszubska oraz pomieszczeń w Urzędzie Gminy Dębnica 

Kaszubska, 

4.6 zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

4.7 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2021-2032, 

4.8 przekazanie pisma według właściwości. 

5. Plan obciążania nieruchomości z zasobu Gminy Dębnica Kaszubska. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

7. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

8.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

8.2 Komisji Rewizyjnej, 



 

 

8.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

8.4 Komisji Spraw Społecznych. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zamknięcie sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad. 1 

Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta przez Przewodniczącego Rady Gminy 
Dębnica Kaszubska Ireneusza Ziółkowskiego, rozpoczęła się o godzinie 11:12 w sali konferencyjnej 
im. Jadwigi Karaś w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono 
nieobecność trzech radnych oraz stwierdzono prawomocność obrad. 

Ad. 2 

W tym punkcie Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski złożył wniosek formalny 
o zmianę porządku obrad poprzez dodanie po punkcie 4.7 punktu 4.8 przekazania pisma według 
właściwości. 

Przed przystąpieniem do głosowania nawiązała się dyskusja dotycząca złożonego wniosku przez 
Zarząd Wspólnoty w Dębnicy Kaszubskiej o sprostowanie aktu notarialnego sprzedanej świetlicy. 
Sprzedaż świetlicy została dokonana na podstawie inwentaryzacji sporządzonej przez rzeczoznawcę, 
który stwierdził, że dokumentacja jest sporządzona prawidłowo. Urząd ponownie zbada sprawę 
i zleci powtórne wykonanie inwentaryzacji przez innego specjalistę. W toku dyskusji ustalono 
również, że Urząd Gminy zwróci się do Komisji Rewizyjnej o zaopiniowanie i wybór oferty złożonych 
przez rzeczoznawców. Po sporządzeniu drugiej opinii zostanie zlecono kontrola Komisji Rewizyjnej 
przeprowadzonych czynności w zakresie sprzedaży lokalu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski, po zakończonej dyskusji, zarządził głosowanie nad 
złożonym wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do zatwierdzenia porządku obrad po zmianie. 

W wyniku zarządzonego głosowania porządek obrad został zatwierdzony.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 



 

 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 3 

Zatwierdzono protokół z XXXV sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

Ad. 4-4.1 

Projekt uchwały w sprawie utworzenia związku powiatowo-gminnego pod nazwą „Słupski 
Związek Powiatowo-Gminny”, stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że z paragrafu 1 uchwały z wykazu gmin 
została usunięta Gmina Dębnica Kaszubska, gdyż to gmina wnosi uchwałę. Odpowiednio zmieniła się 
numeracja wymienionych samorządów. Następnie zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w 
uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVI/249/2021 i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 4.2 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu związku powiatowo-gminnego pod nazwą „Słupski 
Związek Powiatowo-Gminny”, stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  



 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVI/250/2021 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad. 4.3 

Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Seniorów w Gminie Dębnica Kaszubska oraz 
nadania jej statutu”, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVI/251/2021 i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad. 4.4 

Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia na własność nieruchomości z zasobu 
Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa do zasobu mienia komunalnego Gminy Dębnica Kaszubska, 
stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVI/252/2021 i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad. 4.5 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Dębnica Kaszubska nr XXXI/210/2021 
z dnia 29 marca 2021 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za udostępnienie pomieszczeń 
w Punktach Świadczenia Usług Społecznych w Gminie Dębnica Kaszubska oraz pomieszczeń 
w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 



 

 

 
Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVI/253/2021 i stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Ad. 4.6 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok, stanowi załącznik nr 18 do 
protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVI/254/2021 i stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Ad. 4.7  

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2021-2032, stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 



 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVI/255/2021 i stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Ad. 4.8 

Projekt uchwały w sprawie przekazania pisma według właściwości, stanowi załącznik nr 24 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVI/256/2021 i stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Ad. 5 

Plan obciążania nieruchomości z zasobu Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 27 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem Planu. 
 
W wyniku zarządzonego głosowania Plan została podjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 29 do 
protokołu. 

Ad. 7 

Sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
 



 

 

Ad. 8-8.1 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Ireneusz Ziółkowski poinformował, że komisja 
spotkała się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. 

Ad. 8.2 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Roman Cech poinformował, że komisja spotkała się 
podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy, na którym omówiono projekty 
uchwał. 

Ad. 8.3 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Roman Cech poinformował, że komisja 
spotkała się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy, na którym omówiono 
projekty uchwał. 

Ad. 8.4 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Mateusz Szerlowski poinformował, że komisja 
spotkała się dwukrotnie. Pierwsze spotkanie odbyło się 9 września 2021 r. i miało na celu 
sprawdzenie stanu przygotowania jednostek oświatowych do roku szkolnego 2021/2022. Radny 
przytoczył treść protokołu komisji, stanowiący załącznik nr 31 do protokołu. Kolejne spotkanie 
odbyło się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy, na którym zaopiniowano 
projekty uchwał. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski przeszedł do wolnych wniosków i informacji. 

Wiceprzewodniczący Rady Witold Leśniewski zwrócił uwagę, że wiele pojazdów jadących ze strony 
pasa startowego nie zwalnia wjeżdżając na tern Dębnicy Kaszubskiej. Czy można zamontować jakieś 
szykany, aby spowolnić ruch na tej ulicy i na ul. Wodnej? 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że w sprawie spowolnienia ruchu kontaktowano się 
z Zarządem Dróg Wojewódzkich. Będą dokonywać własnych analiz, jednak gmina nie może nic zrobić, 
gdyż nie jest zarządcą drogi. 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski polecił stosowanie aplikacji Krajowa Mapa Zagrożeń 
Bezpieczeństwa, poprzez którą można zgłosić pojedyncze, bądź częściej zdarzające się 
niebezpieczeństwa m.in. przekraczanie prędkości. 

Radny Bartłomiej Tutak odniósł się do niedawnej sytuacji pozostawienia dziecka w innej 
miejscowości, aniżeli w tej, w której miało wysiąść. Zadał pytanie w jaki sposób przekazywane 
i akutalizowane są listy dzieci, które podróżują autobusem i co należałoby poprawić? 

Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Izabela Krawczyk poinformowała, że listy przekazywane są 
na bieżąco, za pośrednictwem maila. Lista zawiera wykaz wszystkich dzieci. Na tej podstawie 
przewoźnik drukuje bilety, nie są to bilety miesięczne. Poprosiła o wystosowanie pytań na piśmie, 
aby móc skrupulatnie na nie odpowiedzieć. 

Wiceprzewodniczący Rady Witold Leśniewski zadał pytanie o procedurę dowozu dzieci ze szkoły do 
domu? Co w przypadku pomyłki, braku oczekiwania rodzica na dziecko powinien zrobić opiekun? 

Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Izabela Krawczyk poinformowała, że w poprzednich latach 
zdarzały się sytuacje, w których nikt nie oczekiwał na dziecko. Żaden opiekun nie zostawił dziecka 



 

 

samego na przystanku. Dziecko wracało do szkoły. Wówczas kontaktowano się 
z rodzicem/opiekunem, że dziecko jest w szkole. 

Radny Krzysztof Badowski zadał pytanie na jakim etapie jest remont drogi w Mielnie? 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że sprawa toczy się przed organami 
odwoławczymi. Nie ma informacji co do terminu podjęcia decyzji. 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski dodał, że realizacja inwestycji w tym roku jest zagrożona. 
Środki finansowe na tę drogę z Urzędu Marszałkowskiego mogą przepaść. Mieszkańcy mieszkający 
przy tej drodze korzystają ze swoich praw i protestują. Tym samym wydłuża się procedura realizacji 
tego zadania. Nie ma możliwości dokonania zmiany przeznaczenia środków. 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski o godzinie 12:33, po wyczerpaniu porządku obrad, 
zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

 
 
 
 

Protokołowała: 
Agata Kowalko 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Obrady prowadził: 
Ireneusz Ziółkowski 
Przewodniczący Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
 
 
 
 
 


